
PROTOKÓŁ NR 10/07

z posiedzenia Komisji Ładu i Porządku Publicznego,

które odbyło się 13 września 2007 roku

w Biurze Rady Miejskiej.

Ad. 1 Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 16:24. Uczestniczyli w nim (załącznik nr 1):

Członkowie Komisji:

1. Ewa Pędziwiatr – Przewodnicząca,

2. Roman Kołodziej,

3. Zbigniew Mazurak,

4. Roman Tryhubczak.

Nieobecny usprawiedliwiony: Kordian Kosowski.

Zaproszone osoby:

1. Mirosław Górecki – Burmistrz Miasta,

2. Tadeusz Cwynar – Przewodniczący Rady Miejskiej,

3. Piotr Tyrawa,

4. Anna Perłowska – Dyrektor Zarządu Eksploatacji Zasobów Komunalnych,

5. Włodzimierz Chmiel – Komendant Komisariatu Policji w Kowarach.

Ad. 2 Po przywitaniu zgromadzonych przez Przewodniczącą, jednogłośnie przyjęto porządek obrad, 

który przedstawiał się następująco:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Przyjęcie porządku obrad.

3. Informacje przedstawicieli ZEZK i Komisariatu Policji w Kowarach w sprawie podjętych działań 

wobec  Pani  Barbary  Schneidt  utrzymującej  zwierzęta  domowe  bez  zachowania  środków 

ostrożności zapewniających ochronę zdrowia i życia ludzi oraz tych zwierząt, jak również z uwagi 

na brak dozoru nad nimi.

4. Opiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  „Miejskiego  Programu  Profilaktyki  i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Kowarach na 2007 rok”.

5. Sprawy bieżące i wolne wnioski.

6. Zamknięcie posiedzenia. 

Ad.  3  Po  poinformowaniu  przez  p.  Chmiela  o  działaniach  podjętych  przez  Policję  w  niniejszej 

sprawie  – a według Komendanta wykorzystano wszystkie możliwości  zagwarantowane w obowiązujących 

przepisach  –  wywiązała  się  dyskusja,  w  trakcie  której  wspólnie  zastanawiano  się  nad  znalezieniem 

skutecznego rozwiązania tego problemu. 

 Burmistrz  zasugerował  rozważenie  udzielenia  przede  wszystkim  pomocy  p.  Schneidt,  argumentując,  iż 

odebranie psów nie przyniesie spodziewanego efektu.

  Podobny pogląd wyraził p. Tyrawa, który uznał za konieczne jak najszybsze podjęcie stosownych kroków – 

niezależnie od kosztów. 
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  P. Chmiel poinformował o możliwości odławiania psów w toku decyzji wydanej przez organ administracji.

  Burmistrz – oznajmiwszy, iż koszt odłowienia jednego psa to 800 zł – odczytał dane dotyczące wpływów z 

podatku od posiadania psa. 

  Ostatecznie Komisja, 3 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”, złożyła wniosek o: „Zabezpieczenie w 

budżecie na 2007 rok środków na odłowienie psów pozostających pod opieką p. Schneidt”.

  Burmistrz zaproponował, by ograniczyć się do wpływów uzyskanych w wyniku uiszczania owego podatku 

przez mieszkańców, czyli około 4 000 zł.

  Po poinformowaniu przez p. Perłowską o krokach podjętych przez ZEZK, Komisja wystąpiła z wnioskiem 

o: „Objęcie p. Schneidt opieką – według kompetencji – przez Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej”. 

  O zapewnienie opieki psychiatrycznej wystąpiła już do MOPS p. Perłowska. 

  Następnie  Przewodniczący  zapytał,  czy  Wójt  Mysłakowic  –  zgodnie  z  zapowiedziami  –  przewidział  w 

budżecie gminy finansowanie etatu jednego policjanta.

  P. Chmiel poinformował, iż dopełniono już formalności, toteż w październiku ów policjant już będzie, a w 

przyszłym roku postanowiono zagwarantować środki na kolejny etat.

17:05 – p. Perłowską, p. Cwynar oraz p. Tyrawa opuścili posiedzenie.

  Jako kolejny temat – z inicjatywy p. Kołodzieja – poruszono działania podejmowane przez Policję na terenie 

Kowar. 

 Odpierając  zarzuty  p.  Kołodzieja  o  nieefektywnej  pracy  dwóch dzielnicowych  finansowanych  z  budżetu 

Miasta, p. Chmiel omówił szczegóły dokonań Policji, podkreślając, iż od dwóch lat Policji udaje się schwytać 

sprawców  wszystkich  aktów  wandalizmu.  Komendant  wyraził  natomiast  zdziwienie,  że  –  pomimo  kar 

finansowych uiszczanych przez niech – nie widać, by usuwane były skutki dokonanych przez nich zniszczeń.

 Ponadto  rozmawiano  o  dodatkowych służbach weekendowych mających  patrolować  Centrum  w okresie 

wakacji – p. Chmiel zaznaczył, iż do tej pory nie otrzymał odpowiedzi na pismo w tej sprawie.

Ad.  4  Po  pozytywnym zaopiniowaniu  przez  Członków  Komisji  niniejszego  projektu  uchwały,  p. 

Chmiel zasugerował, by niewykorzystane 7 000 zł, które zagwarantowano na potrzeby Komisariatu Policji w 

2007 roku, przenieść na przyszły rok, co pozwoli przeznaczyć 14 000 zł właśnie na  służby prewencyjne w 

okresie wakacji.  

Ad. 5 Nie zgłoszono żadnych uwag.

 Ad. 6 Przewodnicząca zamknęła posiedzenie o godzinie 17:45.

Protokołowała:                                                                                                        Przewodnicząca Komisji

Sylwia Wątroba                                                                                                   Ładu i Porządku Publicznego 
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